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袁成凌
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Chengling Yuan, female, born in 1973, Doctor of Engineering, associate Professor. Dr. Yuan was 

graduated from Northwest University in 1997.  She received her  doctor's degree in the Institute of Plasma 

Physics of Chinese Academy of Sciences (ASIPP) in 2002. Dr. Yuan has worked in Ion Beam Bio-engineering 

Lab of CAS from 2002. Main fields of research are ion bean microbial reaction engineering and metabolic 

engineering. The current research emphases focus on the low-energy ion beams mutation breeding of oleaginous 

microorganisms, fermentation technics and the net of metabolic engineering. Students who would like to study 

Microbiology，Biochemical and Bioengineering are welcome. 
 
  

Dr. Chengling Yuan, P. O. Box 1126, Hefei, Anhui, 230031, P. R. China.

Phone: +86-551-5593145, Fax: +86-551-5591310

E-mail: clyuan@ipp.ac.cn 
  

个人介绍 

袁成凌，女，1973年12月生，博士，副研究员。1997年毕业于西北大学生物系微生物学专

业。2002年在中国科学院等离子体物理研究所获得理学博士学位。2002年11月至今，在中国科学

院离子束生物工程学重点实验室任职，研究方向为离子束微生物工程和代谢工程，重点研究微生

物油脂及生物柴油的高产菌株改良，发酵工艺及代谢网络工程研究。在生物工程学报、分析化

学、色谱、辐射研究与辐射工艺学报、Food Technology and Biotechnology、Plasma Science & 

Technology、Preparative Biochemistry and Biotechnology等国内外核心学术期刊发表论文20余篇。

招收生物化学、微生物学、生物工程学背景的硕士研究生。 

袁成凌，安徽省合肥市1126信箱，邮编230031 
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